

Title (en)

Cleaning device for a cylinder of a printing machine.

Title (de)

Druckmaschinezylinder-Waschvorrichtung.

Title (fr)

Dispositif de nettoyage pour cylindre de machine à imprimer.

Publication

EP 0591634 A1 19940413 (DE)

Application

EP 93111383 A 19930715

Priority

DE 4233953 A 19921008

Abstract (en)

A cleaning device of a cylinder of a printing machine for washing at least one cylinder (2) in the printing unit of a printing machine. A washing beam (6) is supported by a suspension device (20) and can be moved by the latter between a washing position near to the cylinder surface and a starting position further away from the cylinder surface. The washing beam (6) is connected to the suspension device (20) by means of a linear guide device (24) by means of which, in the starting position, the washing beam (6) can be extended from or retracted into the suspension device and the printing unit in the longitudinal direction of the washing beam. Connection means (28) of the washing beam (6) are automatically coupled to or uncoupled from a connection unit (36) during linear displacement of the washing beam (6) in order to feed washing liquid and compressed air to the washing beam (6) in the coupled state. <IMAGE>

Abstract (de)

Druckmaschinezylinder-Waschvorrichtung für das Waschen von mindestens einem Zylinder (2) im Druckwerk einer Druckmaschine. Ein Waschbalken (6) wird von einer Aufhängevorrichtung (20) getragen und kann von dieser zwischen einer der Zylinderoberfläche angenäherten Waschposition und einer von der Zylinderoberfläche weiter entfernten Ausgangsposition versetzt werden. Der Waschbalken (6) ist durch eine Linearführungsvorrichtung (24) mit der Aufhängevorrichtung (20) verbunden, durch welche der Waschbalken (6) in der Ausgangsposition in Waschbalkenlängsrichtung aus der Aufhängevorrichtung und dem Druckwerk ausgefahren oder eingefahren werden kann. Anschlußmittel (28) des Waschbalkens (6) werden bei einer Linearverschiebung des Waschbalkens (6) automatisch mit einer Anschlußeinheit (36) gekoppelt oder entkoppelt, um im gekoppelten Zustand Waschflüssigkeit und Druckluft dem Waschbalken (6) zuzuführen. <IMAGE>

IPC 1-7

B41F 35/00

IPC 8 full level

B41F 35/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B41F 35/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] EP 0364901 A2 19900425 - DAINIPPON PRINTING CO LTD [JP]
- [Y] EP 0243706 A2 19871104 - ROLAND MAN DRUCKMASCH [DE]
- [A] EP 0243712 A2 19871104 - HEIDELBERGER DRUCKMASCH AG [DE]

Cited by

DE10000554A1; DE19860855A1; DE19506640A1; EP0728582A3; US5615612A; DE19506640C2; US7506585B2; US6601510B1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0591634 A1 19940413; EP 0591634 B1 19960424; DE 4233953 A1 19940414; DE 59302344 D1 19960530

DOCDB simple family (application)

EP 93111383 A 19930715; DE 4233953 A 19921008; DE 59302344 T 19930715